
PREDSEDNIK REPUBLIŠKE KONFERENCE SZDL JOŽE SMOLE
MED KODELJEVČANI

Obveščati in biti obveščen
Pred kratkim je širši družbenopolitični aktiv KS Kodeljevo na

pobudo KO ZB NOV sprejel medse predsednika RK SZDL Siove-
nije Jožeta Smoleta. Časi so taki, da mora biti čimveč Ijudi kar
najbolj obveščenih o zapletenih razmerah pri nas, pa se jih čimveč
tudi združiti v prizadevanjih za premagovanje kriznih razmer. Tova-
riš Smole se je kljub obilici dela vabilu rad odzval.

Okrog šestdeset članov pred-
sedstev oziroma odborov KO
SZDL in drugih frontnih delov
v KS Kodeljevo je živo prisluh-
nilo pogumnim, argumentiranim
in klenim uvodnim besedam Jo-
žeta Smoleta in se po razpravi
odločilo za nekaj temeljnih izho-
dišč delovanja v prihodnje, v kra-
jevnem in širšem družbenem pro-
storu.

Sedanja dogajanja v Jugoslaviji
- in torej tudi v Sloveniji - spod-
bujajo vse zavestne sile na do-
sledna, a strpna ravnanja, na kul-
turo javnih nastopov in nepo-
sredno delovanje na vseh ravneh
- tudi med krajani v krajevnih
skupnostih.

Zaostrene razmere zahtevajo
jasna stališča pri njih reševanju.
Kodeljevčani so se zadnjikrat
tako opredelili ob razpravah
o ustavnih dopolnilih. Kvalifici-
rano razmišljanje ustavne komi-
sije in ZB NOV v KS Kodeljevo
je dobilo potrdilo v predsednikovi
ocenl pa tudi ustrezno oceno na
seji skupščine SR Slovenije.

V neposredne pogovore s člani
ZB NOV Kodeljevo se letos
vključujejo še upokojenci. Tako
dobivajo družbenogospodarske,
socialne in druge ocene širšo, po-
družbljeno dimenzijo, s tem pa
tudi večjo težo pri odločanju in
odgovornosti.

Naraščanje cen, inflacija, stag-

nacija in morebitni pojavi raznih
nestrpnosti in nacionalizma so bili
v razpravah ocenjeni z vidikov, ki
ne dovoljujejo maiiipulacije ceste
ali trenutka.

Sprejemljive pa so pobude in
kritike, če prispevajo k bogatitvi
delovanja SZDL in njenih front-
nih delov. Sprejemljiv je tudi re-
ferendum kot oblika neposred-
nega odločanja občanov o najvaž-
nejših smereh razvoja našega na-
roda in države, narodov in narod-
nosti SFRJ. Seveda pa naj bo pra-
vočasen, jasno usmerjen in druž-
beno organiziran.

Predsednik KO ZB NOV Ko-
deljevo Matija Božič je takole raz-

s mišljal o oceni Smoletovega obi-
ska na Kodeljevem: S presojami
razmer v krajevni skupnosti,
s stališči, priporočili in sugesii-
jami, ki jih oblikujejo borci in
drugi frontni deli, kaže v pri-
merni obliki seznanjati organe
družbenopolitične skupnosti, še

posebno RK 5ZDL. S tako
prakso medsebojnega obveščanja
prispevamo k enotnosti akcije in
k »napajanju« vodstev glede poz-
navanja razmer in razpoloženj
krajanov, volivcev. Le-ti pa so zo-
pet »iz prve roke« seznanjeni
z vsem tistim, kar jih pesti kot
člane najširše družbene skupnosti
- to pa so bila npr. zadnje čase
ustavna dopolnila in njih spreje-
manje, referendum, mednaci-
onalni odnosi, demokratizacija,
spoštovanje suverenih človekovih
in širših pravic, negovanje izročil
revolucije in NOB pa tudi povoj-
nih pridobitev, Kosovo itn

Tako se kar sam ponuja sklep:
Če se bomo med seboj čimbolj
poznali, negovali zdrave medčlo-
veške, mednacionalne ipd. od-
nose - to pa pomeni, če se bomo
tudi čimbolj obveščali in bili tudi
čimveč obveščeni v vseh smereh
- bomo lažje umirjali in obvlado-
vali razmere, s katerimi se spopa-
damo. Konec koncev: če bomo
kar največ vedeli, za kaj gre in kje
smo, bomo lažje ukrepali za iz-
boljšanje razmer. In to sta najbrž
želja in cilj nas vseb.

A.M.


